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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

ΘΕΜΑ: Η ΡΥΠΑΝΣΗ ΣΤΗ ΔΥΤΙΚΗ ΑΤΤΙΚΗ ΩΣ ΠΟΛΛΑΠΛΑΣΙΑΣΤΗΣ ΤΗΣ ΑΠΑΞΙΑΣ ΤΗΣ ΖΩΗΣ ΚΑΙ 
ΤΗΣ ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΣ ΤΩΝ ΚΑΤΟΙΚΩΝ ΣΤΑ ΝΕΟΚΤΙΣΤΑ ΑΣΠΡΟΠΥΡΓΟΥ 
 
Ο Δήμος Ασπροπύργου αριθμεί περί τους 30.000 κατοίκους σύμφωνα με τα στοιχεία 

απογραφής έτους 2021. Ο οικισμός της περιοχής των Νεοκτίστων Ασπροπύργου είναι η πιο 

υποβαθμισμένη συνοικία του Δήμου αυτού. Εγκληματικότητα, ρύπανση, εσφαλμένη 

λειτουργία φωτεινών σηματοδοτών στον κόμβο της Εθνικής Οδού, ΧΥΤΑ ΦΥΛΗΣ, σε εγγύτατη 

απόσταση, ανεπαρκή μέσα μεταφοράς προς το κέντρο του Δήμου, είναι ορισμένα από τα 

προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι κάτοικοι καθημερινά.  

Πριν από τριάντα τουλάχιστον χρόνια, σε σχετικά αιτήματα των κατοίκων περί επέκτασης 

του σχεδίου πόλης, το τότε Υπουργείο ΠΕΧΩΔΕ είχε αποφανθεί ότι στην πολεοδομική μελέτη 

της περιοχής των Νεοκτίστων θα πρέπει να ληφθούν υπόψη  οι περιορισμοί ως προς 

απόσταση από τα Διυλιστήρια Aσπροπύργου.  

Τότε κρίθηκε, ότι όχι μόνο δεν πρέπει να δοθούν κίνητρα για πύκνωση του πληθυσμού, αλλά 

θα πρέπει να γίνει πρόγραμμα μετεγκατάστασης των κατοίκων των Νεοκτίστων και 

δημιουργίας ζώνης πρασίνου.  

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ 
1. Ποιος ο σχεδιασμός και ποια η μελέτη που έχουν προβλεφθεί για την απαλλοτρίωση 

των ιδιοκτησιών των Νεοκτίστων και τη μετεγκατάσταση των οικιστών σε άλλη 
κατάλληλη περιοχή, καθώς ήδη σήμερα έτος 2023, όχι μόνον δεν έχει δημιουργηθεί 
ζώνη πρασίνου, αλλά με βλάβη της υγείας τους, κίνδυνο ζωής, παραμένουν σε περιοχή, 
όπου βρίσκονται, όχι μόνο τα ΕΛΛΗΝΙΚΑ ΔΙΥΛΙΣΤΗΡΙΑ, αλλά και εταιρείες 
Πετρελαιοειδών και Υγραερίων, Σταθμοί φόρτωσης καυσίμων, Γεμιστήρια Φιαλών 
Υγραερίων, καθώς και ο ΑΔΜΗΕ (Ανεξάρτητος Διαχειριστής Μεταφοράς Ηλεκτρικής 
Ενέργειας) που σήμερα επεκτείνεται με έργα σε εξέλιξη; 

2. Πώς συμβαίνει τμήμα τής ως χώρου πρασίνου αρχικά προβλεπόμενης εκτός σχεδίου 
πόλης περιοχής των Νεοκτίστων, να έχει χαρακτηριστεί ζώνη Χονδρεμπορίου και το 
υπόλοιπο τμήμα να είναι αχαρακτήριστη περιοχή ; 
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